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De Raad
Nieuws van de gemeenteraad Amersfoort

Kom zaterdag 6 juli in Liendert op 
de koffie bij raadsleden
Op zaterdag 6 juli van 10.30 tot 11.30 uur houdt de 
gemeenteraad weer inloopspreekuur. U kunt als inwoner 
vertellen wat u belangrijk vindt voor uw buurt of wijk, of 
voor heel Amersfoort.

Het spreekuur is er om uw mening te kunnen geven over 
plannen van de gemeente. Ook kunt u zorgen uiten over 
wat er speelt in uw buurt, vragen stellen, een goed idee 
inbrengen, of gewoon kennismaken met raadsleden. 
U kunt zonder afspraak binnenlopen. Verschillende 
raadsleden zijn aanwezig om met u in gesprek te gaan. We 
zien u graag op 6 juli! De locatie is wijkcentrum De Groene 
Stee, Wiekslag 92, 3815 GS in Amersfoort.

Het inloopspreekuur is in wijkcentrum De Groene Stee  
(foto: De Groene Stee).

Raadsagenda 2 juli    

Debat over Kadernota 2025-2028 
De gemeenteraad komt op dinsdag 2 juli bijeen voor 
raadsvergadering Het Besluit. De raadsvergadering 
staat in het teken van de Kadernota 2025-2028. De 
fracties geven hun visie op de kadernota en gaan met 
elkaar in debat. 

Vergaderplanning van de gemeenteraad

Datum Soort bijeenkomst Tijd Locatie 
9 juli  Raadsvergadering Het Besluit 15.00 uur Raadzaal, stadhuis

27 augustus Raadscommissie Omgeving 14.30 uur Raadzaal, stadhuis
 Raadscommissie Bedrijvigheid 19.00 uur Raadzaal, stadhuis
 Raadscommissie Sociaal 19.00 uur Molendijkzaal, stadhuis

3 september Raadscommissie Omgeving  14.30 uur Raadzaal, stadhuis
 Auditcommissie 18.30 uur Vermeerzaal, stadhuis
 Raadscommissie Bestuur 19.30 uur Molendijkzaal, stadhuis

Raad debatteert over Kadernota 2025-2028

In de Kadernota 2025-2028 staan de ambities en prioriteiten van het college voor de komende jaren. De raadsleden gaan 
hierover met elkaar in gesprek om te kijken of de raad deze ambities en prioriteiten overneemt én of de gemeenteraad er geld 
beschikbaar voor wil stellen.

De Algemene Beschouwingen beginnen met statements. 
Iedere fractie geeft met een statement haar visie op de 
kadernota en de toekomst van de stad. Als iedere fractie aan 
de beurt is geweest, geeft het college een reactie. Daarna 
gaan de raadsleden met elkaar en het college in debat. De 
fracties kondigen moties (verzoeken) en amendementen 
(opdrachten) aan bij de kadernota. U vindt de kadernota 
en het raadsvoorstel van het college op amersfoort.
raadsinformatie.nl (Politiek Portaal). De kadernota vindt u ook 
op financien.amersfoort.nl.

Statements
In de krant van volgende week kunt u de special over de 
Kadernota 2025-2028 lezen. Hierin staan de statements van 
de verschillende fracties.

Besluitvorming
Een week later, tijdens raadsvergadering Het Besluit van 9 juli, 
neemt de gemeenteraad besluiten over de amendementen 
en moties die bij de kadernota worden ingediend. De raad 

besluit vervolgens over de kadernota zelf. In de krant van  
17 juli leest u een terugblik op de Algemene Beschouwingen 
en besluitvorming. De kadernota is de basis voor de Begroting 
2025-2028. Die behandelt de gemeenteraad in het najaar.

Raad besluit over woonplaats wethouder Nadya Aboyaakoub-Akkouh 

Wethouder Nadya Aboyaakoub-Akkouh woont niet in Amersfoort, maar in Nijkerk. Volgens 
de Gemeentewet moet een wethouder wonen in de gemeente waar hij of zij werkzaam is. 
Van de regel kan worden afgeweken voor een periode van steeds een jaar. De gemeenteraad 
moet er toestemming voor geven. Het college vraagt de raad of zij nogmaals een jaar niet in 
Amersfoort hoeft te wonen.

Het college vindt dat de wethouder goed haar werk kan doen en goed zichtbaar is in de 
gemeente Amersfoort. Op 4 juli 2023 gaf de gemeenteraad toestemming om af te wijken van 
de regel. Die termijn loopt af op 4 juli 2024. Voordat wethouder Aboyaakoub-Akkouh wethouder 
werd in Amersfoort, was zij wethouder in Nijkerk. Omdat haar kinderen in Nijkerk op school 
zitten, vroeg zij toestemming om met haar gezin in Nijkerk te mogen blijven wonen. 

Wethouder Nadya Aboyaakoub-Akkouh tijdens een raadsvergadering, zij woont in Nijkerk (foto: 
Annemoon van Hemel).

Raadsvergadering Het Besluit  

De Raad is gemiddeld één keer per 

maand op een dinsdag. 

Schoolvakanties uitgezonderd.

15.00 uur
Actualiteitenraad

Raadsvergadering Het Besluit

19.00 uur
Eventueel vervolg raadsvergadering 

Het Besluit

AGENDA

De raad in vergadering (foto: Annemoon van Hemel).

Informatie over de raad
 amersfoort.nl/gemeenteraad
 Politiek Portaal: amersfoort.raadsinformatie.nl 

 gemeenteraad@amersfoort.nl 
 033 469 4379 (griffie)

Postadres
Postbus 4000
3800 EA Amersfoort

Meld u aan voor de wekelijkse  
nieuwsbrief RaadsMail:  
amersfoort.nl/aanmelden-nieuwsbrieven

 @RaadAmersfoort 
 youtube.com/raadamersfoort 
 facebook.com/raadamersfoort  
 instagram.com/gemeenteraadamersfoort
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Scan de QR-code om direct 
naar het Instagramaccount 
van de kinderburgemeester 

te gaan!  

Kinderburgemeester
Aiden Seijmonson

In deze rubriek lees je 
over de activiteiten van 
kinderburgemeester  
Aiden Seijmonson. 

Wil je de kinderburgemeester ergens voor 
uitnodigen? Heb je een vraag? Of een 
mooi idee dat de kinderburgemeester en 
de kinderraad kan helpen om hun droom 
van dit jaar te verwezenlijken, namelijk 
dat ieder kind zich welkom voelt? Mail 
dan naar:  
 kinderburgemeester@amersfoort.nl. 

De kinderburgemeester en de kinderraad 

boden de Kinderagenda 2024-2025 aan op 

raadsinformatiemarkt Het Plein. Zij vroegen 

de gemeenteraad en het college om dit jaar 

extra aandacht te hebben voor de onderwerpen 

waarmee de kinderraad en de kinderwijkraden zich 

bezighouden. 

Meer informatie over de kinderburgemeester staat op amersfoort.nl/kinderburgemeester.

Agenda
•  26 juni, 15.00 uur: de 

kinderburgemeester en 
kinderraadsleden zijn aanwezig 
bij Scholen in de Kunst, in het 
Eemhuis, voor de presentatie van de 
Kindergrondwet.

DE KINDERAGENDA 2024-2025

‘Dit jaar hebben de kinderen in de gemeente Amersfoort ervoor gekozen dat het 
belangrijk is dat ieder kind zich welkom voelt in Amersfoort. Dat is onze droom. Wij 
vinden het belangrijk dat elk kind zich welkom voelt. Dan moet het dus niet uitmaken of 
je uit een ander land komt, een beperking hebt of gewoon even niet zo lekker in je vel zit. 
Ieder kind verdient een vriend.  

Gelukkig en welkom kun je zijn als je samen met familie (ouders) en vrienden bent. 
Omdat familie vaak voor je zorgt. Je kunt hen vertrouwen en daarom voel je je veilig. 
Mensen die om je geven vinden je leuk zoals je bent, zijn aardig tegen je en maken je niet 
belachelijk. Ook niet als je iets doet wat bijvoorbeeld niet zo handig is. 

Je kunt je niet welkom voelen als je een beperking hebt, in armoede leeft, als je uit een 
ander land komt of de taal niet spreekt. Omdat je gediscrimineerd wordt. Of omdat je 
buitengesloten en gepest wordt. En dat gebeurt nog veel te vaak. 

Samen met de kinderwijkraden uit de gemeente denken wij erover na wat kinderen kan 
helpen die zich niet welkom voelen.  

Wij vragen de gemeente en stad daarom om extra aandacht voor dit thema. Bij alle 
plannen van de gemeente, bij activiteiten en ontmoetingen in de stad. Daarom bieden 
wij u deze agenda aan. 

Thema’s van de kinderwijkraden
Daarnaast houden de kinderwijkraden uit de gemeente zich bezig met een bepaald 
thema voor hun wijk. Wij vragen ook voor deze thema’s in de wijken extra aandacht:

•  Kinderwijkraad Soesterkwartier zet zich in voor de wilde wijkdieren en meer groen in 
de wijk. Voor wijkdieren moeten meer aandacht krijgen, zij zijn ook belangrijk! Net als 
een groene wijk. Daarmee wordt het veel koeler in de zomer.

•  Kinderwijkraad Zielhorst wil dat de wijk veilig is, dat kinderen veilig kunnen buiten 
spelen en dat kinderen en jongeren gezonder gaan eten.

•  Kinderwijkraad Hoogland zet zich in voor leuke speelplekken en activiteiten voor 
tieners en jongeren. Want die zijn er te weinig!

•  Kinderwijkraad Liendert/Rustenburg zet zich in voor mensen die in armoede leven, 
en voor een verkeersveilige wijk. Ook willen de kinderen laten zien hoe leuk de wijk is. 
Elkaar ontmoeten is heel belangrijk!

•  Kinderwijkraad Amersfoort-Zuid heeft zich afgelopen jaar ingezet om zwerfafval 
tegen te gaan. De kinderen vinden het belangrijk dat de wijk schoon is. Dat is beter 
voor mensen, dieren en het milieu. Het is akelig om te spelen tussen de rommel.

•  Kinderwijkraad Vathorst zet zich ook in voor activiteiten voor jongeren en tieners 
omdat er voor hen te weinig te doen is in de wijk. Ook willen de kinderen proberen 
om de jongeren die veel op straat hangen, beter te leren kennen, bijvoorbeeld door 
activiteiten samen te gaan doen, zodat zij niet bang voor hen hoeven zijn.

•  Kinderwijkraad Schuilenburg vindt het belangrijk dat de kinderen in de wijk fijn 
kunnen buitenspelen. Want buitenspelen is gezond!

•  Kinderwijkraad Kruiskamp-Koppel vindt het belangrijk dat mensen in de wijk naar 
elkaar omzien, van elkaar kunnen leren, elkaar waarderen, met alle verschillende 
culturen die er zijn. Ook vinden de kinderen het belangrijk dat de wijk veilig is.

•  Kinderwijkraad Schothorst heeft een vragenlijst uitgedeeld aan alle kinderen uit de 
wijk om zo te horen wat zij graag willen in hun wijk. Er kwamen vooral veel reacties 
over nieuwe speeltoestellen.

Kinderburgemeester Aiden Seijmonson, namens de kinderraad

De kinderburgemeester was bij de afronding van het 
eindproject van Amersfoort-Zuid. De kinderwijkraad heeft 
prullenbakken voor op de schoolpleinen in Zuid laten 
aanschaffen en die werden door de kinderwijkraad en de 
kinderburgemeester prachtig gepimpt!

Het was alweer de laatste keer voor de zomervakantie dat de kinderraad 
bij elkaar kwam. Achterste rij: Lisa, Farrah (oud-kinderraadslid), Fay (oud-
kinderraadslid), Hedy Vermeer, Laila, Pepijn (oud-kinderraadslid) en Omar. 
Middelste rij: Nova, Marlou en Sofie. Voorste rij: Aiden (kinderburgemeester), 
Kyan (oud-kinderraadslid) en Aron. Op de foto ontbreken Angelina en Elif Nisa.
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Terugblik De Raad 18 juni 2024 

Locatiekeuze nieuw zwembad Hoogland en wind- en zonne-energie in de regio 

Op dinsdag 18 juni kwam de raad bijeen voor De Raad. In de Actualiteitenraad stelden raadsleden vragen over 
het faillissement van zorgorganisatie Sovee en de sluiting van zorgcentrum RaYan. De raad nam een besluit over 
locatiekeuzes voor een nieuw zwembad Hoogland, en debatteerde over windenergie in de regio. De raad nam een motie 
aan over de Koopkrachtregeling. Op raadsinformatiemarkt Het Plein bood de kinderburgemeester namens de kinderraad 
de Kinderagenda 2024-2025 aan en overhandigden leerlingen van Scholen in de Kunst de Kindergrondwet. 

De raad in vergadering op dinsdag 18 juni (foto: griffie). 

Informatie over de vergadering Verschil tussen motie en 

amendement

Met een motie doet de raad een verzoek aan het college, 
of geeft een opdracht om iets uit te voeren. Dit kan bij een 
raadsvoorstel zijn, of over een willekeurig onderwerp. 
Bij de behandeling van een ontwerpbesluit (een 
raadsvoorstel) kan de raad daarin nog iets wijzigen. Dat 
doet de raad door het indienen van een amendement. 
Een amendement is een voorstel om het ontwerpbesluit 
op een bepaald punt of meerdere punten te wijzigen. 
Als de meerderheid van de raad voor het amendement 
stemt, wordt het oorspronkelijke ontwerpraadsbesluit of 
raadsvoorstel daarmee gewijzigd. En daarover neemt de 
raad dan weer een besluit. 

Bij de raadsvergadering waren 33 van de 39 raadsleden aanwezig. Afwezig waren de raadsleden Menno Fousert 
(Amersfoort2014), Kees Kraanen (VVD), Hans Lemain (VVD), Arie den Ouden (CDA), Natanja Vreugdenhil (Partij voor de 
Dieren) en Tahsin Bülbül (DENK). Plaatsvervangend voorzitter was Dirk-Joost van Hamersveld. 

Actualiteitenraad: faillissement Sovee en sluiting RaYan

Raadslid Hanske Mulder-van Maanen (ChristenUnie) stelde vragen over het faillissement van zorgorganisatie Sovee en 
raadslid Rachida Issaoui (PvdA) over de plotselinge sluiting van zorgcentrum RaYan. 

Begin juni vroeg de Amersfoortse zorgorganisatie Sovee 
faillissement aan. Sovee ondersteunde ouders en kinderen bij 
onderwijs en opvoeding. Ook hielp de organisatie kwetsbare 
jongeren aan woonruimte en begeleidde ze hen naar 
zelfstandig wonen. Het faillissement baart de fractie van 
ChristenUnie zorgen, zei raadslid Hanske Mulder-van Maanen. 
“Wat betekent dit voor de zorg voor deze jongeren?”, wilde ze 
van het college weten. En: “Welke vormen van ondersteuning 
kunnen op korte termijn overgenomen worden door andere 
aanbieders? Zijn er vormen van ondersteuning waarvoor 
geen andere aanbieders te vinden zijn? Wat gaat het college 
eraan doen om medewerkers van Sovee voor onze stad en 
regio te behouden? Was het college op de hoogte van het 
aanstaande faillissement? En waren er mogelijkheden om het 
te voorkomen? Raadslid Youssef El-Messaoudi (GroenLinks) 
wilde aanvullend weten of het college met de curator in 
gesprek wil over “gevoelige onderwerpen” en of het mogelijk 
is bepaalde zaken apart aan te besteden of op te splitsen, in 
plaats van “heel Sovee in een keer een doorstart te geven.” 
Raadslid Hans van Wegen (BPA) vroeg of het faillissement 
misschien kwam doordat de gemeente een te laag tarief met 
Sovee had afgesproken.
Wethouder Nadya Aboyaakoub-Akkouh antwoordde dat 
het college de ondersteuning die Sovee bood op een andere 

manier graag wil voortzetten. Daarnaast zei ze het belangrijk 
te vinden dat deskundige medewerkers betrokken blijven 
voor de regio Amersfoort. Ze bekijkt of activiteiten, zoals 
traject PITSTOP, om jongeren naar zelfstandig wonen te 
begeleiden, behouden kunnen blijven, bijvoorbeeld door 
ze bij een andere uitvoeringsorganisatie onder te brengen. 
“De curator heeft laten weten hierover met de gemeente 
en andere partijen in gesprek te gaan. Als gemeente willen 
we dit gesprek stimuleren. Zodra er concrete resultaten te 
melden zijn, dan informeren we de raad hierover.”
De wethouder gaf verder aan dat Sovee haar een aantal jaar 
geleden informeerde over de financieel moeilijke situatie. 
“We hebben toen bekeken of we hun activiteiten bij een 
andere partij konden onderbrengen. Sovee beëindigde de 
gesprekken eind november 2022. Ze konden verder met 
behulp van externe financiering. Ik heb de raad hierover toen 
geïnformeerd. Helaas liet Sovee ons op 8 mei dit jaar weten 
dat ze wederom het voornemen had om uitstel van betaling 
te vragen. Onderzoek wees uit dat een faillissement niet 
meer voorkomen kon worden.” Over de tariefstelling gaf de 
wethouder aan dat die marktconform was. “Het is de som der 
delen die tot de huidige situatie heeft geleid.”

Sluiting zorgcentrum RaYan
Raadslid Rachida Issaoui (PvdA) wilde van het college 
meer weten over de plotselinge sluiting van multicultureel 
zorgcentrum RaYan door de Inspectie Gezondheidszorg 
en Jeugd eerder deze maand. Er zouden forse misstanden 
zijn geconstateerd. Door de sluiting moesten bewoners 
halsoverkop vertrekken.
In RaYan, hield Issaoui het college voor, wonen kwetsbare 
patiënten met complexe problematiek, die van ver weg naar 
Amersfoort zijn getrokken. Ze vroeg welke rol de gemeente 
speelt bij het signaleren van zorgfraude. Ook wilde ze weten: 
hoe had de gemeente na het inschakelen van de inspectie 
nog een vinger aan de pols kunnen houden? En: hoe kan de 
gemeente haar zorgplicht nakomen bij inwoners met een 
Wet langdurige zorg (Wlz)-indicatie? Met deze indicatie 
kunnen mensen onder andere terecht in een verpleeghuis. 
Ook raadslid Youssef El-Messaoudi (GroenLinks) had 
vragen. “Hoe gaan we om met dit soort zorgcriminelen? 
Als je kijkt wat hier achter de schermen is gebeurd… Is het 
bijvoorbeeld mogelijk om binnen onze gemeentegrenzen 
een vergunningsplicht op te stellen, zodat we goed kunnen 
controleren of er capabele zorgondernemers aan de knoppen 
zitten?”
Wethouder Micheline Paffen-Zeenni zei dat de gemeente 
“niet is gekend” bij het proces rondom de sluiting. “We 
zijn niet gebeld door de inspectie, het zorgkantoor, de 

zorgverzekeraar of RaYan zelf. Ook hebben we nog geen 
inzicht in het inspectierapport. Dat maakt het best 
ingewikkeld. Technisch gezien heeft de gemeente ook geen 
rol. Maar we hebben wel een morele verantwoordelijkheid 
voor al onze inwoners.” Over de gemeentelijke rol bij 
zorgfraude zei de wethouder dat die er alleen is als iets onder 
de Jeugdzorgwet of de Wet maatschappelijke ondersteuning 
valt. Gaat het om de Wet langdurige zorg, waarbij in 
het geval van RaYan sprake was, dan is het zorgkantoor 
verantwoordelijk. “Maar het betekent niet dat we ons niet 
verantwoordelijk voelen. Ik ga in gesprek met het zorgkantoor 
en zorgverzekeraars. De vraag die dan op tafel ligt, is: hoe 
gaan wij kwalitatieve zorg voor deze mensen garanderen, en 
hoe zorgen we voor hun waardigheid?” 
Zodra de gemeente in 2021 voor het eerst van de 
wantoestanden bij RaYan hoorde, heeft zij direct de inspectie 
ingeschakeld, beantwoordde de wethouder een andere vraag. 
Uit die inspectie is een aantal verbeterpunten gekomen. 
De nieuwe inspectie, in 2024, liet een nieuw beeld zien: de 
kwaliteit van zorg was zo ondermaats dat tot sluiting binnen 
een week werd overgegaan. 
Door “aan de voorkant” gesprekken te blijven voeren, zei de 
wethouder, kan de gemeente haar zorgplicht nakomen bij 
inwoners met een Wlz-indicatie. Ze zegde toe de komende 
weken te zullen onderzoeken hoe de gemeente deze rol kan 
invullen. 

Raadslid Rachida Issaoui stelde vragen over de plotselinge 
sluiting van zorgcentrum RaYan (foto: griffie).

Op deze pagina’s leest u een beknopte terugblik op een aantal onderwerpen waarover de raad een besluit nam. 
Voor een volledige weergave van de behandeling van alle onderwerpen, de stemverklaringen en de reactie van het 
college, verwijzen we u naar de uitzending van de vergadering en het schriftelijk verslag. De vergaderstukken (zoals 
raadsvoorstellen en moties en amendementen), het schriftelijk verslag en de besluitenlijst vindt u op Politiek Portaal.  
U kunt de vergadering daar ook terugkijken. Daarnaast kunt u de vergadering terugkijken via YouTube. 

Scan deze QR-code voor alle 
vergaderstukken en om de 
raadsvergadering van 18 juni via 
Politiek Portaal terug te kijken.

Scan deze QR-code om de 
raadsvergadering van 18 juni  
via YouTube terug te kijken.

Raadslid Hanske Mulder-van Maanen stelde vragen over het 
faillissement van zorgorganisatie Sovee (foto: griffie).
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Raad wil dat college meer locaties onderzoekt voor nieuw zwembad Hoogland

De raad heeft het college opdracht gegeven om naast de locatie van korfbalvereniging MIA, die als meest geschikt uit de bus 
kwam voor het nieuwe zwembad Hoogland, óók verder onderzoek te doen naar de andere vijf meest kansrijke locaties. Zodat 
de gemeenteraad een zorgvuldig besluit kan nemen over de uiteindelijke locatie. 

Omdat het verouderde zwembad in Hoogland aan 
vernieuwing toe is, liet het college onderzoek doen naar 
geschikte locaties voor een nieuw zwembad. In eerste 
instantie werden negentien locaties beoordeeld. Later kwam 
het sportterrein van christelijke korfbalvereniging MIA aan 
de Schothorsterlaan als meest geschikte locatie naar voren. 
Het college stelde voor om nu verder te gaan bekijken hoe 
haalbaar het is om op dit terrein een nieuw zwembad te 
bouwen. 

Moeite met huidige voorkeurslocatie
Met het amendement ‘Wees als water’ vroeg indiener Bram 
Leeuwenkamp (GroenLinks), mede namens de fracties van 
Partij voor de Dieren, PvdA, Beter Amersfoort en SP, om ook 
meer onderzoek te doen naar andere locaties die als meest 
kansrijk uit de bus kwamen. Daarbij moet, zo verzocht 
hij, vooral ook gekeken worden wat een nieuw zwembad 
betekent voor de ruimte erom heen en of het financieel 
mogelijk is. De uitkomst van het onderzoek moet na de zomer 
met de raad worden besproken. “Onze fractie heeft moeite 
met de huidige voorkeurslocatie. De ruimtelijke impact en het 
toenemend aantal verkeersbewegingen in dit gebied baart 
ons zorgen.” Ook raadslid Christian van Barneveld (Partij voor 

de Dieren) had geen goed gevoel bij de locatiekeuze. “Het 
zwembad moet in Hoogland blijven. We moeten niet in Park 
Schothorst bouwen; het park moet groen blijven.” Raadslid 
Noëlle Sanders (Beter Amersfoort) sloot zich daarbij aan. 
Raadslid Alex Engbers (CDA) benadrukte dat de nieuwbouw 
van het zwembad zo snel mogelijk moet, maar dat 
zorgvuldigheid bij het kiezen van de locatie boven alles gaat. 
Volgens raadslid Tom van Lamoen (Amersfoort voor Vrijheid) 
was dit “een van de meest succesvolle participatietrajecten.” 
Hij zit niet te wachten op extra vertraging, gaf hij aan, onder 
andere omdat dit ook weer extra geld kost. Raadslid Thomas 
van der Eerden (Amersfoort2014) vond “de onderbouwing 
voor het wegschrijven van de andere locaties misschien wel 
wat dunnetjes.” Toch zag hij de huidige voorkeurslocatie wel 
als het meest kansrijk, zei hij. Raadslid Maarten Flikkema (VVD)  
was niet gelukkig met het amendement. “Het zorgt wéér voor  
een halfjaar extra vertraging. Hoogland verdient heel snel een  
nieuw zwembad. We moeten daar vandaag over besluiten.” 
Raadslid Hans van Wegen (BPA) was het daarmee eens. 
Wethouder Ben van Koningsveld zei als reactie met het 
amendement te kunnen leven. “We merken dat een aantal 
fracties meer informatie wil, dat is geen punt. Na het reces 
moeten we dan wel echt een keuze maken.”

Het amendement werd aangenomen met 29 stemmen voor 
(Amersfoort2014, Beter Amersfoort, CDA, ChristenUnie, 
D66, GroenLinks, Partij voor de Dieren, PvdA en SP) en  
4 stemmen tegen (Amersfoort voor Vrijheid, BPA en VVD).

Het raadsvoorstel werd met een gewijzigd raadsbesluit 
aangenomen met 32 stemmen voor (Amersfoort voor 
Vrijheid, Amersfoort2014, BPA, CDA, ChristenUnie, D66, 
GroenLinks, Partij voor de Dieren, PvdA, SP en VVD) en  
1 stem tegen (Beter Amersfoort).

Het huidige zwembad in Hoogland is hoognodig aan 
vervanging toe (foto: Simon Lamme). 

Amersfoort geeft provincie binnenkort duidelijkheid over plannen duurzame energie

De provincie Utrecht wil binnen een half jaar duidelijkheid 
van alle Utrechtse gemeenten hoe het ervoor staat met 
het opwekken van duurzame energie en of de regio 
de Regionale Energie Strategie-doelen gaat halen. De 
gemeenteraad besloot over een reactie aan de provincie, 
waarin staat wat de gemeente Amersfoort de komende 
jaren gaat doen op het vlak van wind- en zonne-energie. 

Er zijn flinke maatregelen nodig om de doelstellingen uit 
het Klimaatverdrag van Parijs (2015) en het Nederlandse 
Klimaatakkoord (2019) te halen. Overheden werken met 
het bedrijfsleven en maatschappelijke organisaties samen 
om de CO2-uitstoot in 2030 met 49% ten opzichte van 
1990 te verminderen. Het doel vanuit het Klimaatakkoord 
is dat we in 2030 voor 35 terrawattuur (TWh) aan 
duurzame stroom opwekken en in 2050 55 TWh. 
Hiervoor wordt op regionaal niveau een gezamenlijke 
strategie opgesteld. Nederland is daarom opgedeeld in 
30 energieregio’s: de RES-regio’s. Zij maken ieder een 
eigen Regionale Energie Strategie (RES): een plan van 
gemeenten, organisaties, waterschappen en provincie in 
de regio om de doelen uit het Klimaatakkoord te halen 
en waarin ze keuzes maken in de duurzame opwek van 
elektriciteit (zon en wind) en warmte. Bij de opwekking 
van elektriciteit gaat het in de periode tot 2030 vooral om 
het plaatsen van windmolens en zonnepanelen.

De provincie heeft gemeenten opgeroepen om door te 
gaan met de uitwerking van de Regionale Energie Strategie 
en om nu echt aan de slag te gaan met projecten voor 
windmolens en zonnevelden. Om daarbij te helpen heeft 
de provincie Utrecht na onderzoek voorkeurslocaties voor 
windenergie aangewezen: het gebied langs de snelweg 
A28 (bij knooppunt Leusderheide), de Vlasakkers en 
knooppunt Hoevelaken. De provincie wil nu binnen een 
half jaar duidelijkheid van alle Utrechtse gemeenten (met 
een raadsbesluit) hoe het er binnen de eigen gemeente 
voor staat met het opwekken van duurzame energie en of 
de regio gezamenlijk de RES-doelen gaat halen (0,5 TWh 
in 2030). Als blijkt dat het doel niet gehaald gaat worden 
dan start de provincie een ruimtelijk traject voor meer 
windmolens. 

Reactie regio Amersfoort 
De afgelopen maanden hebben de colleges van regio 
Amersfoort (naast onze gemeente zijn dat Baarn, 
Bunschoten, Eemnes, Leusden, Soest en Woudenberg) 
gesproken over een gezamenlijke regionale reactie op de 
brief van Provincie Utrecht. Zij zien de afspraken uit de RES 
als een regionale verantwoordelijkheid. Daarnaast spreken 
de gemeenteraden apart van elkaar over het regionaal doel 
en wat de eigen gemeente daaraan bijdraagt. Zo ook de 
gemeenteraad van Amersfoort. Het college vroeg de raad 
daarom akkoord te gaan met een gezamenlijke reactie 
van de regio aan de provincie en daarin ook aan te geven 
dat Amersfoort volgens het coalitieakkoord doorgaat met 
lopende trajecten rondom wind- en zonne-energie in de 
gemeente: 
-  inzetten op zonnepanelen op daken;

-  werken aan windenergie in: Wind op Isselt en de OER A28 
(Vlasakkers; langs de A28 (ter hoogte van de Leusderheide) 
en de Poort van Amersfoort);

-  werken aan zonne-energie langs de snelweg A1 en OER A28;
-  Het bevoegd gezag voor de geplande windlocaties 

Vlasakkers en Langs de A28 bij de provincie te laten.
Bij het raadsvoorstel werden vijf amendementen en een 
motie ingediend. De vijf amendementen werden verworpen, 
de motie aangenomen. 

Het zonneveld naast het Meander medisch centrum

Wie wind zaait, zal storm oogsten
Raadslid Joyce Huurman (VVD) diende het amendement 
‘Wie wind zaait, zal storm oogsten’ in. Daarmee wilde 
ze bereiken dat Amersfoort niet samen met alle zeven 
gemeenten reageert (wat de provincie Utrecht wel vraagt), 
maar alleen namens zichzelf. “Amersfoort voelt zich niet 
juridisch verantwoordelijk voor de andere gemeenten.”
Wethouder Willem-Jan Stegeman zei het amendement niet 
te snappen. “De provincie heeft aangegeven dat ze namens 
de RES één gezamenlijke reactie willen, zodat de provincie 
weet welke gemeente binnen onze regio op welke manier 
met zon- en windenergie aan de slag gaat.”

Het amendement werd verworpen met 22 stemmen tegen 
(CDA, ChristenUnie, D66, GroenLinks, Partij voor de Dieren 
en PvdA) en 10 stemmen voor (Amersfoort voor Vrijheid, 
Amersfoort2014, BPA, Beter Amersfoort, SP en VVD).

Verantwoordelijkheid gemeente
Raadslid Huurman diende vervolgens het amendement 
‘Windturbines, verantwoordelijkheid gemeente tot 5MW’ 
in. Daarmee verzocht ze de bevoegdheid voor de geplande 
windlocaties Vlasakkers en Langs de A28 tot een vermogen 
van 5 megawatt bij de gemeente te houden. 
Wethouder Willem-Jan Stegeman reageerde namens 
het college: “Het gaat om een aantal zoekgebieden waar 
meerdere windmolens bij elkaar staan op grondgebied van 
verschillende gemeenten. Die moeten als geheel beoordeeld 
worden; dan zit je al heel snel boven de 5 megawatt. Ik zie 
dit als een overbodig amendement, en ontraad het dan ook.”

Het amendement werd verworpen met 22 stemmen tegen 
(CDA, ChristenUnie, D66, GroenLinks, Partij voor de Dieren 
en PvdA) en 10 stemmen voor (Amersfoort voor Vrijheid, 
Amersfoort2014, BPA, Beter Amersfoort, SP en VVD).

Geluidsoverlast Amersfoort Buyten
Vervolgens diende raadslid Sieta Koet-Minis (Amersfoort2014), 
mede namens de fracties van BPA en Amersfoort voor 
Vrijheid, het amendement ‘Belangen bewoners inzake 
cumulatief geluid windlocaties Vlasakkers en Langs de 
A28’ in. Dit amendement ging over het beschermen 
van bewoners tegen extra geluidsoverlast van nieuwe 
windmolens, in onder andere de nieuwe wijk Amersfoort 
Buyten. Op sommige plekken in deze wijk is het geluid van 
het verkeer al hoger dan toegestaan, zei Koet-Minis. Met het 
amendement stelde ze voor dat zou worden toegevoegd 
dat de gemeente Amersfoort ervoor zorgt dat er geen 
extra geluidsoverlast door windmolens komt in wijken 
waar het verkeerslawaai al te hoog is. Wethouder Willem-
Jan Stegeman reageerde: “Natuurlijk gaan we alleen over 
datgene wat we op eigen grondgebied gaan doen, zoals dat 
in het gezamenlijk bod staat. Maar het kan geen kwaad om 
te benadrukken dat wij ons houden aan ons aandeel, en dat 
de anderen binnen de RES dat ook doen.”

De onderdelen van een windmolen (bron: gemeente Amersfoort).

Het amendement werd verworpen met 24 stemmen tegen 
(CDA, ChristenUnie, D66, GroenLinks, Partij voor de Dieren, 
PvdA en SP) en 8 stemmen voor (Amersfoort voor Vrijheid, 
Amersfoort2014, BPA, Beter Amersfoort en VVD).

Alleen verantwoordelijk voor eigen projecten
Raadslid Angeliek Noortman-Nieuwendijk (CDA) 
diende het amendement ‘Verantwoordelijkheid binnen 
gemeentegrenzen in’. Met het amendement wilde ze 
bereiken dat Amersfoort duidelijk maakt wat haar eigen 
plannen zijn voor duurzame energie en dat ze alleen 
verantwoordelijk is voor projecten binnen de eigen 
gemeentegrenzen. Daarnaast moet de provincie de 
zeggenschap blijven houden over bepaalde windlocaties.

Het amendement werd verworpen met 19 stemmen 
tegen (ChristenUnie, D66, GroenLinks, PvdA en SP) 
en 13 stemmen voor (CDA, Amersfoort voor Vrijheid, 
Amersfoort2014, BPA, Beter Amersfoort, Partij voor de 
Dieren en VVD).

Lees verder >>
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Meer duidelijkheid
Raadslid Sieta Koet-Minis (Amersfoort2014) diende, ook 
namens de fractie van BPA, het amendement ‘Betere 
specificering zoekgebied beoogde windlocaties Vlasakkers 
en Langs de A28’ in. Daarmee stelde ze voor dat in het 
raadsbesluit wordt toegevoegd dat de bevoegdheid voor de 
windlocaties bij de provincie blijft, maar dat deze locaties 
duidelijk geografisch afgebakend zijn. Dit zou ervoor zorgen 
dat iedereen precies weet waar de windmolens wel en niet 
mogen komen, gaf ze aan. Wethouder Willem-Jan Stegeman 
ontraadde het amendement. “We willen ons niet nu al 
beperken in de uitwerking”, zei hij. “Het kan bijvoorbeeld zijn 
dat een windturbine op net een andere plek moet komen 
dan nu berekend is.”

Het amendement werd verworpen met 24 stemmen tegen 
(CDA, ChristenUnie, D66, GroenLinks, Partij voor de Dieren, 
PvdA en SP) en 8 stemmen voor (Amersfoort voor Vrijheid, 
Amersfoort2014, BPA, Beter Amersfoort en VVD).

Motie Detectienetwerk voor vogelbescherming aangenomen
Raadslid Christian van Barneveld (Partij voor de Dieren) 
diende mede namens de fracties van GroenLinks en 
ChristenUnie, de motie ‘Bescherming van trekvogels in onze 
provincie’ in. Daarmee vroeg hij de gemeente Amersfoort 
om zich in te zetten voor de bescherming van trekvogels. De 
motie stelde voor om bij de provincie onder de aandacht te 
brengen een detectienetwerk aan te leggen. Dit netwerk, zei 
hij, kan helpen om windmolens stil te zetten als trekvogels 
in de buurt zijn, zodat de natuur beschermd wordt. Raadslid 
Hugo Kruyt (SP) zei “uiterst kritisch” te blijven op het 
plaatsen van windmolens op land en in stedelijk gebied. 
“Maar, als ze er in een worst case-scenario toch komen, dan 
is zo’n detectiesysteem een goed idee.” Wethouder Willem-
Jan Stegeman zei de motie te omarmen.

De motie werd aangenomen met 29 stemmen voor 
(Amersfoort voor Vrijheid, Amersfoort2014, Beter 
Amersfoort, CDA, ChristenUnie, D66, GroenLinks, Partij 
voor de Dieren, PvdA en SP) en 3 stemmen tegen (BPA en 
VVD).

Het raadsvoorstel werd aangenomen met 21 stemmen 
voor (CDA, ChristenUnie, D66, GroenLinks en Partij voor de 
Dieren) en 11 stemmen tegen (Amersfoort voor Vrijheid, 
Amersfoort2014, BPA, Beter Amersfoort, PvdA, SP en VVD).

Met een detectienetwerk kunnen windmolens stilgezet 
worden als trekvogels in de buurt zijn (foto: Pixabay).

Beter Amersfoort wil jonge mensen makkelijker aan een woning helpen

Raadslid Noëlle Sanders (Beter Amersfoort) diende, mede namens de fractie BPA de motie ‘Koopgarantregeling’ in. 
Daarmee wilde ze ervoor zorgen dat jonge mensen weer aan een woning kunnen komen. De motie werd aangenomen. 

Raadslid Sanders - in het dagelijks leven makelaar - zei geen 
aankoopopdrachten van jonge mensen meer te krijgen. 
“De meesten zijn ouder dan 35 jaar.” Ook ouderen hebben 
volgens haar moeite op de woningmarkt. “Woningen zijn 
niet meer te betalen. Men moet minimaal honderdduizend 
euro per jaar verdienen om een woning te kunnen kopen.” 
Ook sociale koopwoningen zijn volgens Sanders niet meer 
te betalen. Met een koopgarantregeling zouden betaalbare 
woningen in de voorraad blijven, zodat ook nieuwe mensen 
kunnen worden voorzien. Dat stond op zich al in het 
coalitieakkoord, zei Sanders, “maar er gebeurde niet zoveel.” 
Met de regeling krijgt de koper korting op de woning, 
maar bij verkoop moet een gedeelte van de winst worden 
afgestaan. Bij verlies moet een gedeelte van het verlies 
terugbetaald worden. 

Alle instrumenten
Wethouder Nadya Aboyaakoub-Akkouh zei te verwachten 
eind 2024 een quickscan te kunnen presenteren. Daarin 
is de koopgarantregeling dan ook onderzocht. Op dat 
moment kan beoordeeld worden of dit de beste regeling 
is, of dat misschien een ander instrument beter werkt. 
“Om een integrale afweging te kunnen maken, moeten alle 

instrumenten die nodig zijn om de koopwoningmarkt te 
stimuleren tegenover elkaar worden gezet.”  

Raadslid Tom van Lamoen (Amersfoort voor Vrijheid) 
zei ervoor te zijn dat jonge mensen zicht houden op een 
woning. De manier waarop de motie dat probeert te 
regelen, vond hij minder geslaagd. “Een koopgarantregeling 
is een kortetermijnoplossing die de vraag naar woningen 
stimuleert, maar niet het aanbod. Daardoor lopen de prijzen 
van woningen alleen maar verder op. Dat is geen oplossing.”
Raadslid Hugo Kruyt (SP) gaf aan dat de motie er blijk van 
geeft “dat er op dit onderdeel van het coalitieakkoord in de 
afgelopen twee jaar niet bijster veel is gebeurd. Het is fijn 
dat er goed wordt opgelet door oppositiepartijen als Beter 
Amersfoort.”

De motie werd aangenomen met 31 stemmen voor 
(Amersfoort2014, Beter Amersfoort, CDA, ChristenUnie, 
D66, GroenLinks, Partij voor de Dieren, PvdA, SP en VVD) en 
1 stem tegen (Amersfoort voor Vrijheid).

Met haar motie wilde raadslid Noëlle Sanders (Beter 
Amersfoort) ervoor zorgen dat jonge mensen weer aan een 
woning kunnen komen (foto: Simon Lamme).

Lees verder >>

Raad stemt in met aangepaste regels voor besteding fractievergoeding

De verordening waarin de regels staan hoe fracties moeten omgaan met hun fractievergoeding wordt aangepast. De 
raad stelt in de Verordening organisatie griffie en ondersteuning raad 2020 zelf regels vast voor het besteden van de 
fractievergoeding en de verantwoording van de bestedingen. 

Omdat de gemeente Amersfoort sinds 1 januari 2024 
een nieuwe accountant heeft, moet een aantal van deze 
regels worden aangepast naar de werkwijze die met de 
nieuwe accountant is afgesproken. De raad nam twee 
amendementen aan.

Niet voor campagnedoeleinden
Het amendement ‘Bestedingen in verkiezingstijd’ (CDA, 
VVD en Amersfoort voor Vrijheid) zorgde er bijvoorbeeld 
voor dat de drie maanden voor verkiezingen (de Europese, 
Tweede Kamer-, provinciale, gemeentelijke en waterschaps-
verkiezingen) het fractiebudget niet mag worden gebruikt 
voor de organisatie en communicatie van bijeenkomsten met 
een open karakter. Daarmee wilden de indieners voorkomen 
dat fracties de vergoeding inzetten voor campagne doel-
einden. Een eerder ingediend amendement van de SP, 
met hetzelfde onderwerp, maar dat zich beperkte tot de 
gemeente raads verkiezingen, werd daarom niet in stemming 
gebracht.

Het amendement werd aangenomen met 17 stemmen 
voor (Amersfoort voor Vrijheid, BPA, Amersfoort2014, CDA, 
D66 en VVD) en 15 stemmen tegen (Beter Amersfoort, 
ChristenUnie, GroenLinks, Partij voor de Dieren en SP).

Logo erbij
Door het amendement ‘Transparant in de krant’ van de 
SP wordt het nu ook mogelijk om bij communicatie over 
bijeenkomsten die fracties organiseren het logo van de 

betreffende politieke partij te plaatsen. De communicatie 
kan bijvoorbeeld een flyer zijn of een advertentie in De Stad 
Amersfoort. Indiener Judith van Zon (SP): “Een politieke partij 
moet zich kunnen profileren.”

Het amendement werd aangenomen met 17 stemmen voor 
(Amersfoort voor Vrijheid, BPA, CDA, GroenLinks, SP en VVD) 
en 15 stemmen tegen (Amersfoort2014, Beter Amersfoort, 
ChristenUnie, Partij voor de Dieren en PvdA). D66 stemde 
verdeeld: Van Hamersveld stemde voor en Dassen, Mik, 
Overmars, Perdok en Van Schagen stemden tegen.

Kopje koffie
Raadslid Van Zon diende ook het amendement ‘Alleen geld om 
de stad te dienen’ in. “De SP vindt dat er grenzen zijn aan wat 
we bij de ondersteuning van de raad met belastinggeld willen 
vergoeden”, lichtte ze toe. “Het aanbieden van consumpties 
tijdens bijeenkomsten georganiseerd door de fractie, etentjes, 
fooi en teambuilding horen daar niet bij. We vinden dit niet 
verantwoord, met name naar inwoners met een kleine beurs. 
We willen ook voorkomen dat vergoedingen indirect naar 
raadsleden gaan; wij krijgen al een ruime vergoeding.”
Raadslid Giel van der Steenhoven (GroenLinks) vond het geen 
goed idee. “Als we willen dat bijeenkomsten aantrekkelijk 
worden gemaakt, hoort een kopje koffie er gewoon bij.” Ook 
raadslid Jan de van der Schueren (CDA) was er niet over te 
spreken. “Dit amendement zegt eigenlijk: als jij het leuk vindt 
om een opleiding te volgen die goed is voor jou als raadslid, 
dan betaal je dat maar lekker uit je eigen zak.” 

Het amendement werd verworpen met 28 stemmen tegen 
(Amersfoort2014, Beter Amersfoort, CDA, ChristenUnie, 
D66, GroenLinks, Partij voor de Dieren, PvdA en VVD) en 4 
stemmen voor (Amersfoort voor Vrijheid, SP en BPA).

Het door de aangenomen amendementen gewijzigde 
raadsbesluit werd unaniem aangenomen.

Met een aangenomen amendement zorgde de raad ervoor 
dat het fractiebudget binnen drie maanden voor verkiezingen 
niet mag worden gebruikt voor bijeenkomsten met een open 
karakter (foto: Simon Lamme).

Lees verder >>



Het Plein: Kinderagenda 2024-2025, Kindergrondwetboek en Switch Hooglanderveen

Op raadsinformatiemarkt Het Plein overhandigden 
kinderburgemeester Aiden Seijmonson en de 
kinderraadsleden de Kinderagenda 2024-2025 aan Dirk-
Joost van Hamersveld, die burgemeester Lucas Bolsius 
verving. In de kinderagenda staan onderwerpen die voor 
kinderen belangrijk zijn. Ze vragen extra aandacht voor 
de droom van Aiden: dat ieder kind zich welkom voelt in 
Amersfoort. Ze vroegen de gemeente en de stad om hier 
extra aandacht voor te hebben. 

Leerlingen van Scholen in de Kunst boden aan 
fractievoorzitters de Kindergrondwet aan. Daarin staan 
grondrechten die de kinderen belangrijk vinden en zelf 
opgeschreven hebben, zoals respect hebben voor elkaar 
en elkaar gelijk behandelen. Volleybalvereniging Switch 
Hooglanderveen vroeg aandacht voor de mogelijkheden 
om meer mensen te laten sporten bij de vereniging. De 
club groeit en er staan veel kinderen op de wachtlijst. 
Er is meer sportfaciliteit nodig. De club vroeg de 

gemeenteraad dit mee te nemen in het besluit over het 
meerjareninvesteringsprogramma Sport.

Wilt u ook uw idee, plannen of ambities voor de stad delen 
met de raadsleden? De volgende raadsinformatiemarkt - en 
de laatste voor de zomervakantie - is op 9 juli. U kunt zich 
aanmelden op telefoonnummer 033 469 4379 (raadsgriffie) 
of via e-mail: gemeenteraad@amersfoort.nl.  
Op amersfoort.nl/gemeenteraad vindt u meer informatie.

Er werden nog meer besluiten aangenomen door de raad:
•  Jaarstukken 2023
•  Bestemming rekeningresultaat 2023
•  Vaststellen gewijzigd bestemmingsplan Zorgpark Zon en 

Schild
•  Afgeven ontwerpverklaring van geen bedenkingen voor vijf 

deelprojecten in Laak 3 te Vathorst
•  Afgeven ontwerpverklaring van geen bedenkingen 

voor bouw nieuwe versie gebouw Seinpost VI op 
Wagenwerkplaats

•  Geen zienswijze indienen tegen conceptprogramma- en 
productbegroting Afval Verwijdering Utrecht 2025

•  Zienswijze indienen om ontwerpprogrammabegroting 
2025 Regionale Uitvoeringsdienst Utrecht te ondersteunen

•  Zienswijze indienen meerjarenbegroting en jaarverslag 
Regionaal Sociaal Werkvoorzieningschap Amersfoort

•  Vaststellen nieuwe gemeenschappelijke regeling Regionaal 
Sociaal Werkvoorzieningschap Amersfoort

•  Zienswijze indienen ontwerpbegroting 2025 GGD regio 
Utrecht

•  Aanvullend investeringskrediet voor verbouwing panden 
aan de Hardwareweg voor de opvang voor Oekraïners en 
andere groepen

•  Investeringskrediet voor aankoop percelen Havenweg 9/9A 
in Kop van Isselt

•  Vaststellen verslag en besluitenlijst mei 2024

Lees verder >>

Kinderraadsleden vertelden wat zij belangrijk vonden voor 
kinderen in de gemeente Amersfoort (foto: griffie).

Een leerling van Scholen in de Kunst aan het woord (foto: 
griffie). 

Een lid van volleybalvereniging Switch Hooglanderveen (foto: 
griffie). 
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